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MUĞLA Büyükşehir Bele-
diyesi narenciye üretiminde
yaşanan olumsuzluklar sonra-
sı zarar gören çiftçilere zirai
ilaç desteğinde bulundu. Muğ-
la Büyükşehir Belediye Başka-
nı Ahmet Aras, “Üreticimizi
hiçbir durumda yalnız bırak-
mayıp her koşulda yanında ol-
maya devam edeceğiz” diye
konuştu. S.6

Sisam Adası'na feribot
seferleri başladı 

AYDIN'ın turistik ilçesi Kuşadası'ndan, Yunanistan'ın
Sisam Adası'na sezonun ilk feribot seferi yapıldı.
Kuşadası Limanı'ndan 'Sea Star Ferrie' isimli feribot 90
yolcusuyla Sisam'a hareket etti.  Feribot seferlerinin
fiyatları ise 39 ile 59 avro arasında değişiyor. 

22 bin hasta
doktorsuz kaldı 

Balçova 2 No’lu Aile SağlığıMerkezi (ASM) için depremedayanıksız olduğu gerekçesiyleyıkım kararı çıktı. Hekimler,yüksek kiralar nedeniyle yenibir yer bulamadı. Bir hafta
içinde uygun bir binabulunamazsa, muayene olan 22bin hasta, en yakın ASM’yegitmek için yaz-kış 1 kilometreyürümek zorunda kalacak

650 villalık projeye tepki 
URLA’nın Yağcılar
Mahallesi’nde hayata
geçirilmek istenen 650 villalık
projenin ciddi riskler taşıdığını
belirten Urla Belediye
Başkanı Selçuk Balkan, “Bu
kadar yoğun yapılaşma
bölgenin altyapısını
çökertecek ve büyük bir
yangın riski oluşturacak.
Proje, doğaya ve halka
rağmen yapılamaz” dedi. S.8

“Vatanımızın size minnet borcu çok büyük”
İZMİR Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, Muharip Gaziler Derneği
Karşıyaka Şubesi, Şehit Aileleri ve
Gaziler Derneği ile Muharip Gaziler
Derneği İzmir Şubesi'ni ziyaret etti.
Başkan Tugay, “Ben kendimi aileden
sayıyorum. Vatanımızın size minnet
borcu çok büyük. Belediye olarak
yanınızda olmayı önemli bir görev olarak
görüyoruz, elimizden ne geliyorsa
yapmaya her zaman hazırız” dedi. S.4

>> 4’TE

175 bin  
kaçak Türk

MEHMET NMEZ

İmza kalemleri

ellerinde titriyor

Demokrasi ve adalet için
siyah protesto

İZMİRLİ kadınlar, uzmanların katılımıyla
düzenlediği aylık toplantıda çevre, iklim deği-
şikliği ve kanser hastalıklarına dikkat çekti,
sonra demokrasi ve adalet konusundaki uy-
gulamaları siyah giysilerle protesto etti. Cum-
huriyet ve demokrasiye sahip çıktıklarını vur-
gulayan kadınlar, tepkilerini sessiz ama etkili
bir şekilde dile getirdi. S.8

Toplu iş sözleşmesi imzalandı
BELEDİYE İş Sendikası ile toplu iş söz-

leşmesi imzalayan Kuşadası Belediye Başka-
nı Ömer Günel, “Biz tüm çalışanlarımız ile bü-
yük bir aileyiz. Çalışanlarımızın yanında ol-
maya devam edeceğiz” diye konuştu. S.7

Binasız kaldılar

“Üreticinin her zaman yanındayız”
DENİZLİ Büyükşehir Belediyesi, 542 çift-

çiye toplamda 75 bin 100 kilogram gübre
desteği sağlandı. Tarımda yüksek verim
elde etmeyi hedefleyen bu destek, çiftçiler
tarafından büyük memnuniyetle karşılandı.
S.7

Adalet ve hukuk için yürüdüler
SELÇUK’ta öğrenim gören üniversite

öğrencileri adalet ve hukuk için yürüdü. En-
gelsiz Kafe önünde toplanan gençler slo-
ganları ve pankartlarıyla kortejin önünde yer
alırken Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu
Sengel ve CHP Efes Selçuk İlçe Başkanı
İpek Onbaşıoğlu da gençlerin yürüyüşüne
destek verdi. S.4

Büyükşehir’den zarar
gören üreticilere destek 

Büyükşehir’den zarar
gören üreticilere destek 

Büyükşehir’den zarar
gören üreticilere destek 

Büyükşehir’den zarar
gören üreticilere destek 

Büyükşehir’den zarar
gören üreticilere destek 

İZMİR’de, Balçova 2’nolu
Aile Sağlığı Merkezi’nde yıllar-
dır muayene olan 22 bin hasta,
binaları için yıkım kararı verilin-
ce, doktorsuz kalmakla karşı
karşıya kaldı. Hekimler de, 1
hafta içerisinde yer bulamazsa
sözleşmeleri iptal olacak. Bina-
sız kalan hastalar, tedavi için en
az 30 dakika yürümek zorunda.

Çözüm, kamu binası
İZMİR Aile Hekimleri

Derneği Başkanı Muhte-
ber Çolak, “Hekim arka-
daşlarımız kiraların yük-
sek olmasından dolayı
yeni bir yer bulamadılar.
Yaklaşık 22 binin üzerin-
de hastanın ne yapacağı
ise belli değil. Çözüm,
kamu binasında ASM’nin
olmasıdır. Hem hastalar
hem de doktorlarımız
mağdur” dedi. S.3
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Karabağlar Belediyesi ve TMMOB Çevre Mü-
hendisleri Odası İzmir Şubesi iş birliğiyle Dünya
Su Günü kapsamında “Küresel İklim Değişikliği
Sürecinde Sürdürülebilir Su Yönetimi” başlıklı pa-
nel düzenlendi. Karabağlar Belediyesi Meclis Salo-
nu’nda gerçekleşen etkinliğe meclis üyeleri, başkan
yardımcıları, muhtarlar, oda yöneticileri ve çok sa-
yıda vatandaş katıldı.

Panelin moderatörlüğünü, aynı zamanda Kara-
bağlar Belediyesi Çevresel Sürdürülebilirlik Komis-
yon Başkanı olan Çevre Mühendisi Rahile Yeni üst-
lendi. Panelde TMMOB Çevre Mühendisleri Odası
İzmir Şubesi’nden Selma Akdoğan, İZSU Güney Su
Arıtma Şube Müdürü Kimya Mühendisi Başak Se-
ver ve Karabağlar Belediyesi İklim Değişikliği ve
Sıfır Atık Müdürü Çevre Mühendisi Dr. Berna Dal-
kıran konuşmacı olarak yer aldı.

Panelistler Çevre Mühendisi Selma Akdoğan,
dünya genelinde tatlı su kaynaklarının sadece %2,5
oranında olduğunu ve bunun büyük kısmının bu-
zullarda bulunduğunu belirtti. Suya erişimdeki kü-

resel adaletsizliğe değinen Akdoğan, “Türkiye önü-
müzdeki yıllarda su kıtlığı yaşayan ülkeler arasın-
da olacak” dedi.

İZSU yetkilisi Başak Sever ise kurumlarının te-
mel görevinin içme suyu temini, atık suların top-
lanması ve su kaynaklarının korunması olduğunu
belirtti. Hem yer altı hem de yer üstü su kaynakla-
rının titizlikle izlendiğini ifade eden Sever, “Küre-
sel iklim değişikliği nedeniyle barajlarımızdaki su
seviyeleri ciddi oranda etkileniyor. Bu nedenle su
yönetiminde sürdürülebilirliği esas alarak hem alt-
yapı yatırımları yapıyor hem de vatandaşlarımızı
su tasarrufu konusunda bilinçlendirmeye çalışıyo-
ruz. Gelecekte su sıkıntısı yaşamamak için hepimi-
zin üzerine büyük sorumluluklar düşüyor” diye
konuştu.

Belediyenin İklim Değişikliği Müdürü Dr. Berna
Dalkıran ise özellikle tarımsal sulamada tasarrufun
önemine dikkat çekti.  Ve gri su kullanımı ile atık
su dönüşüm projelerinin hayata geçmesi gerektiği-
ni söyledi.

Karabağlar’da iklim krizi ve su yönetimi konuşuldu
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Buca’da kahvenin

adresi: Bucafe 1928
BUCA Belediyesi, derinleşen ekonomik sıkıntılar karşısında ezilen gençler

için Bucafe 1928 adıyla hizmet verecek olan kahve duraklarından ilkini Dum-
lupınar Mahallesi’nde hizmete açtı. Dokuz Eylül Üniversitesi’ne yakın bir
noktada konumlandırılan Bucafe 1928’de, kahve çeşitlerinin yanı sıra beledi-
yenin kendi üretimi olan tatlılar ve unlu mamuller de yer alıyor. Tüm ürünle-
rin uygun fiyatlarla satışa sunulduğu Bucafe 1928, haftanın her günü hizmete
açık olacak.

GENÇLERE DAVET
İlçede yaşayan gençlerin yaşamlarına katkı sunacak çalışmaları bir bir ha-

yata geçirdiklerini ifade eden Buca Belediye Başkanı Görkem Duman, “Ha-
yat pahalılığı gençlerimizi ciddi anlamda etkiliyor. Bizler de bütçelerine katkı
sunmak amacı ile Bucafe 1928’i, öğrencilerimizin yoğun olarak bulunduğu
üniversitemize yakın bir noktada konumlandırdık. Fiyatlarımız zincir kahve
markalarından çok daha uygun. Kendilerini davet ediyorum, gelsinler uy-
gun fiyatlarla kahvelerini içsinler, temiz ve sakin bir ortamda arkadaşları ile
oturup sohbet etsinler” diye konuştu.

NARLIDERE Belediye Başkanı Er-
man Uzun,  belediye personeli ile bay-
ramlaştı. Narlıdere Belediyesi Atatürk
Kültür Merkezi’nde gerçekleştirilen
bayramlaşma törenine meclis üyeleri,
belediye başkan yardımcıları, birim
müdürleri ve belediye personeli katıldı.
Başkan Erman Uzun, şantiye tesisleri
ve hizmet binasında görevli personel
ile tek tek tokalaşarak, bayramlarını
kutladı.

BAYRAM TADINDA DEĞİLİZ
Başkan Erman Uzun, “Biliyorsunuz

ki ülkemiz son günlerde zor bir süreç-
ten geçiyor. Aslında, çok da bayram ta-
dında değiliz. Ülkemiz adına, çocukları-

mızın geleceği adına umutlarımızı kay-
betmediğimiz bir bayram geçireceğiz.
Bayramlar, barışın, kardeşliğin ve hu-
zurun sembolüdür. Umuyorum ki bu
Ramazan Bayramı ülkemize, barışı,
demokrasiyi, adaleti ve sağduyuyu be-
raberinde getirir. Biz büyük bir aileyiz
ve hepimiz bu ailenin birer parçasıyız.
Komşularımızın huzuru ve ‘daha yaşa-
nabilir bir Narlıdere’ için özveriyle çalı-
şan siz değerli mesai arkadaşlarıma ai-
leleriniz ile birlikte mutlu bayramlar dili-
yorum. Bayram tatili nedeniyle yola çı-
kacak çalışma arkadaşlarımızın uyku-
suz kalmamasını ve araçlarını dikkatli
kullanmasını önemle rica ediyorum”
diye konuştu. 

Biz büyük bir aileyiz

Çalışmalar hız
kesmeden devam ediyor

Uzmanlar: Tarımsal sulamada tasarrufun
şart.Gri su kullanımı ile atık su dönüşüm

projeleri hayata geçmesi şart

BÜYÜKŞEHİR Belediyesi Park ve Bahçeler Dairesi Baş-
kanlığı ekipleri tarafından kentin dört bir yanında gerçekleş-
tirilen çalışmalar sürüyor. Ekiplerin 17 ilçenin tamamında eş
zamanlı olarak gerçekleştirdiği çalışmalar ile Aydın doğanın
tonları ile süsleniyor. Geçmişten bugüne doğal ve tarihi gü-
zellikleri ile misafirlerini büyüleyen Aydın, Büyükşehir Bele-
diyesi’nin çalışmaları ile bayramda misafirlerini ağırlamaya
hazırlanıyor. Büyükşehir Belediyesi ekipleri tarafından ger-
çekleştirilen trimör, budama, boyama, temizlik ve peyzaj ça-
lışmaları vatandaşlardan da tam not alıyor. Gece gündüz de-

meden çalışmalarını sürdüren ekipler, Büyükşehir Belediye-
si’nin fidanlıklarında yetiştirilen mevsimlik çiçeklerin dikim-
lerini de gerçekleştiriyor. Kent genelinde gerçekleştirilen ça-
lışmaların devam edeceğini belirten Başkan Çerçioğlu, “Gü-
zel Aydınımız ve hemşerilerimiz için çalışmalarımıza hız
kesmeden devam ediyoruz. Ekiplerimizin mesai mefhumu
gözetmeksizin sürdürdüğü çalışmalar ile kentimizin güzelli-
ğine güzellik katıyoruz. Çalışmalarımızı kentimize kazandır-
maya, tüm ilçelerimizde hemşerilerimize hizmetlerimizi
ulaştırmaya devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.
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BALÇOVA 2 No’lu Aile Sağlığı Merkezi, 6 Şu-
bat 2023’te meydana gelen depremlerden sonra
kamu kurumlarına yapılan depreme dayanıklılık
testinden geçemedi. Yaklaşık 2 yıl önce yıkım ka-
rarı çıkan binada yıllardır hizmet verildi. Tahliye
kararı sonrası binadaki hastalar, geçici olarak
Toplum Sağlığı Merkezi’ne gönderildi.

BİNA BULAMADILAR
Hastalarını mağdur etmek istemeyen ASM’de

görev yapan 7 hekim aylardır bina aradı. Ancak,
kiraların yüksek olması ve devlet desteğinin azlı-
ğından dolayı uygun bir bina bulamadı. Hekim-
ler, 1 hafta içerisinde bina bulamazsa sözleşme
feshi ile karşı karşıya kalacak.

30 DAKİKA YÜRÜYECEKLER
Doktorsuz ve binasız kalan hastalar tedavi ol-

mak ve ilaç yazdırmak için ise kilometrelerce yü-
rüyerek en yakın ASM’ye gitmek zorunda kala-
cak. Vatandaşların sağlık hizmetine erişiminin
nasıl gerçekleşeceği bilinmezken, bölge sakinleri
ve aile sağlığı merkezi çalışanları yetkililerden
çözüm bekliyor.

ÇÖZÜM KAMU BİNASI
İzmir Aile Hekimleri Derneği (İZAHED) Baş-

kanı Muhteber Çolak, “Depreme dayanıksız ge-
rekçesiyle yıkım kararı alındı. Hekim arkadaşla-
rımız kiraların yüksek olmasından dolayı yeni

bir yer bulamadılar. Şu anda ASM’de bulunan 7
doktorun 3’ü yer değiştirdi. Diğer 4 arkadaş bir
ay süreyle Balçova İlçe Sağlık Müdürlüğü’nde
bekleyecek ama yer bulunamazsa sözleşmeleri
feshedilecek. Yaklaşık 22 binin üzerinde hastanın
ne yapacağı ise belli değil. Çözüm, kamu bina-
sında ASM’nin olmasıdır. ASM’lerin bina sorun-
larının kamu eliyle çözülmesi gerekiyor. Hem
hastalar hem de doktorlarımız mağdur” dedi.

22 bin hasta
sokakta kalacak

Seferihisar Belediyesi Tohum
Takas Şenliği’ne hazırlanıyor

Seferihisar Belediyesi "Tohum Seferberliği" projesi kap-
samında yerli tohumların yaşatılması ve üreticiyle buluş-
turulması amacıyla düzenlediği Tohum Takas Şenliği’nin
15.’sine hazırlanıyor.

Yerel tohumun sürdürülebilirliğinin sağlanması için
kurulan Can Yücel Tohum Merkezi’nde yerel tohumlar
uygun koşullarda saklanıyor, her sene binlerce fide hem
vatandaşla hem de üreticiyle buluşturuluyor. 2011 yılın-
dan itibaren hizmet veren Can Yücel Tohum Merkezi’nde
üretilen yerel fideler bu sene Mayıs ayının sonunda dü-
zenlenecek Tohum Takas Şenliği’nde Türkiye’nin farklı
bölgelerinden gelen vatandaşlara dağıtılacak.

Tohum Takas Şenlikleri’ni başlatan ve yerli tohumların
Türkiye’ye yayılmasına öncülük eden Seferihisar Beledi-
yesi, yerel tohumun sürdürülebilirliğini arttırmak ama-
cıyla 15.’si düzenlenecek Tohum Takas Şenliği’nde vatan-
daşlara yüz bin fide hediye edilecek. Ayrıca, Türkiye’nin
her yerinden davet edilen belediyelerin katılımlarıyla ger-
çekleşecek şenlikte, tüm belediyeler kendi stantlarında şe-
hirlerinde ürettikleri atalık tohumları sergileyecek.

ŞENLİĞE BEKLİYORUZ
Seferihisar Belediye Başkanı İsmail Yetişkin; "Kamuda

uygulanan Tasarruf Tedbirleri Genelgesi kapsamında
geçtiğimiz yıl gerçekleştiremediğimiz tohum takas şenli-
ğimizin 15.’sine büyük bir özveriyle hazırlanıyoruz. Sefe-
rihisar Tohum Takas Şenliği yalnızca bir şenlik olmasının

ötesinde, atalık tohumumuza, yerli üreticinin alın terine
ve toprağımıza sahip çıktığımız mücadelenin yüzü olma-
ya devam ediyor. Seferihisar Belediyesi olarak yerli tohu-
mun ve tarımsal üretimin gelişmesi ve desteklenmesi için
üzerimize düşen her şeyi yapacak, toprağı ışıldayan bir
Seferihisar için çalışmaya devam edeceğiz. Tüm hemşeh-
rilerimi tohum takas şenliğimize bekliyorum" dedi.

1 Nisan 2025 Salı YEREL YÖNETİMLER

İEÜ’lü profesöre
‘uluslararası’ gurur
İZMİR Ekonomi Üniversitesi Araştırma İş

Birlikleri ve İnovasyon Koordinatörü Prof.
Dr. Fazilet Vardar, bilgi ve teknoloji transfe-
rini desteklemek amacıyla yaptığı başarılı
çalışmaları dikkate alınarak uluslararası
alanda ödüle layık görüldü. Dünya genelin-
de 3 binden fazla üyesi bulunan, Amerika
Birleşik Devletleri merkezli Üniversite Tek-
noloji Yöneticileri Derneği (AUTM), titiz ve
detaylı incelemeler sonunda Prof. Dr. Var-
dar’ı, ‘2025 Gönüllü Hizmet Ödülü’ ile onur-
landırdı. Ödüle layık görüldüğü için büyük
mutluluk ve gurur yaşadığını söyleyen Prof.
Dr. Vardar, önümüzdeki dönemde de çalış-
malarını büyük bir kararlılıkla devam ettire-
ceğini sözlerine ekledi.

Miniklere ‘Atık bilinci’
eğitimi

MENTEŞE Belediyesinin Sıfır Atık Yönet-
meliği kapsamında yürüttüğü bilinçlendirme
ve eğitim faaliyetleri çerçevesinde, Menteşe
Belediyesi Çevre Mühendisi Mürüvvet Yıldı-
rım tarafından ilkokul öğrencilerine “Sıfır Atık
Projesi: Atık Bilinci ve İklim Değişikliği” eğiti-
mi sunuluyor. Eğitimde öğrenciler; atık nedir,
geri dönüşüm nasıl sağlanır, atıklarla ilgili
dikkat edilmesi gereken noktalar ve iklim de-
ğişikliğinin nedenleri gibi konuları öğrenir-
ken, akıllarına takılan soruları sorarak da bil-
gi sahibi oluyorlar. Menteşe Belediye Başka-
nı, Şehir Plancısı Gonca Köksal, "Bu eğitim-
ler sayesinde çocuklarımız atıklar hakkında
bilgi sahibi oluyor, geri dönüşümün çevremiz
için ne kadar önemli olduğunu kavrıyor”
dedi. 

5. Ayvalık Kadın Oyunları
Festivali sona erdi

AYVALIK Belediyesi tarafından Vural Si-
neması Nejat Uygur Sahnesi’nde 5 gün sü-
resince düzenlenen festivalde birbirinden gü-
zel kadın oyunları izleyicilerle buluşturuldu.

Ayvalık Belediye Tiyatrosu Genel Sanat
Yönetmeni Erkan Cılak tarafından seslendiri-
len bildiride, tiyatro denemeyecek sığlıktaki
oyunlara karşı tiyatro severlerle, vatandaşlar
uyarıldı. Erkan Cılak’ın Dünya Tiyatrolar
Günü nedeniyle seslendirdiği Dünya Tiyatro-
lar Bildirisi’nin ardından Sinem Koşar’ın ya-
zıp, oynadığı tek kişilik “Havva” isimli oyun
sahnelendi. Sinem Koşar’ın tek kişilik perfor-
mansıyla kâh güldürüp, kâh hüzünlendirdiği
çoğu zaman düşündürdüğü ve sahnede
adeta devleşmesiyle sona eren oyun, Nejat
Uygur Sahnesi’ni dolduran tiyatro severler
tarafından dakikalarca ayakta alkışlandı.

Akın: Sizlerin hizmetkarıyız

Balçova 2 No’lu Aile Sağlığı Merkezi için bina bulunamazsa, 22 bin hasta,
sıcak ve soğuk havalarda tedavi için kilometrelerce yürümek zorunda

BALIKESİR Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Akın, Karesi ilçesi 2.Sakarya Mahalle-
si’nde vatandaşlarla buluştu. Başkan Akın’ın
yanı sıra Karesi Belediye Başkanı Mesut Akbı-
yık, Balıkesir Büyükşehir Belediyesi Başkan
Vekili Volkan Altınöz ve mahalle sakinleri katıl-
dı.

"GECE GÜNDÜZ ÇALIŞIYORUZ"
Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Akın,

birlik ve beraberlik içerisinde Balıkesir’e yakı-
şan bir yönetim sergilediklerine vurgu yaptı.
Göreve gelir gelmez yıllardır çözülemeyen alt-
yapı ve üstyapı sorunlarını çözmek için hızla
harekete geçtiklerini belirten Akın, Balıkesir’in
dünyanın en güzel kentlerinden biri olması için
gece gündüz çalıştıklarını söyledi. Ramazan
ayında her vatandaşın yanında olduklarını ve
herkesin yatağına tok girmesi için tüm imkanla-
rı seferber ettiklerini belirten Akın, "Bizler, sizle-
rin hizmetkarıyız. Bu memleketin bir çocuğu
olarak "Balıkesir benim ailem" dediğim yolda
hayırlı bir evlat olmak için çalışıyoruz. Kapıları
çalıyoruz. Sorunların üzerine gidiyoruz. Ve so-
runları teker teker çözüyoruz" şeklinde konuştu.
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BAYRAKLI Belediyesi, sosyal yardımlarla ihti-
yaç sahibi, dar gelirli ailelerin yanında olmaya de-
vam ediyor. Onur Mahallesi’nde bir gecekonduda
zor şartlarda yaşayan komşularının durumunu
ilçe sakinlerinin belediyeye bildirmesiyle harekete
geçen ekipler, bir ailenin daha yüzünü güldürdü. 

Hayırsever bir vatandaşın süresiz barınma des-
teğiyle yeni evine taşınan ailenin, gıda ve kıyafet-
ten ev eşyalarına kadar tüm ihtiyaçları karşılandı.

Binanın bakım, onarım, tadilat, boya ve badanası
yapıldı, bir aile üyesine de yine bir hayırsever ta-
rafından istihdam sağlandı. Evin küçük çocukları
ise okullara kaydedilerek, kırtasiye desteğinde
bulunuldu. 

KİMSEYİ YALNIZ BIRAKMAYACAĞIZ
Bayraklı Belediye Başkanı İrfan Önal, “Daya-

nışma ruhuyla hareket eden bir belediye olarak,

hiçbir vatandaşımızı yalnız bırakmıyoruz. Zor du-
rumda olan ailelerimize destek olmak, onlara
daha iyi yaşam koşulları sunmak en önemli gö-
revlerimizden biri. Sosyal belediyeciliğin en güzel
örneklerini ilçemiz sakinlerine sunmaya, toplu-
mun her kesiminin yanında olmaya, dayanışma
kültürünü büyütmeye devam edeceğiz. Bu süreç-
te bize destek veren hayırseverlerimize de teşek-
kür ediyorum” dedi.

Bayraklı Belediyesinden kalpleri ısıtan destek

Üniversiteli gençler adalet
ve hukuk için yürüdü

T
ürkiye’nin yeni realitesiyle tanı-
şın: Belediye Korku Yönetimi!

Görülmemiş bir tablo ile karşı
karşıyayız. Eskiden belediye baş-
kanları asfalt döker, park yapar, halk
günlerinde çay içerdi. Şimdi mi? Her
biri adeta birer korku filmi karakteri!
Gözler fal taşı gibi açık, imza kalem-
leri ellerinde titriyor.

HHH
Çünkü ya biri çıkıp, "gizli tanığım

var, park yaparken gördüm!" derse?
İşte o zaman hapishane manzaralı
bir odada, demir parmaklıklar arka-
sında belediyeciliğin tadını çıkarmak
var!

İstanbul Büyükşehir Belediye
Başkanı Ekrem İmamoğlu'nun tutuk-
lanması, tüm belediye başkanları
için bir dönüm noktası oldu. "Bugün
ona, yarın bana!" kaygısıyla herkes
adeta pusuda tedirgin bekliyor.

HHH
Bir ihale mi yapılacak? Bir sosyal

yardım mı dağıtılacak? Aman dikkat,
bir sabah "gizli tanık beyanına" da-
yanarak uyanmak var!

HHH
Bürokratlar desen, onlar iyice im-

tina ediyor. Kimse elini taşın altına
koymaya yanaşmıyor. Hele ki imza
mı? O büyük bir tabu artık. Eskiden
belediye binalarında kahkahalar
yankılanırdı, şimdi ise fısıltı bile du-
yulmaz oldu.

"Alo, imza attınız mı?" diye so-
ranlara, "Şu an tatildeyim" cevabı
veriliyor. Ama tatil nerede? Tabii ki
makam odasında!

Peki, hizmetler ne olacak? İşte
asıl trajikomik mesele burada. Çöp
toplayan kamyonların direksiyo-
nunda belediye başkanlarını görebi-
liriz. Belki bir gün fen işleri
müdürünü, belediye binasının önün-
deki çukuru bizzat kazarken bulabili-
riz. E, bürokrat korkudan imza
atmazsa, başkan tek başına ne yap-
sın? "Biraz asfalt dökeyim, akşam-
dan da bir ihale yaparım" derken
soluğu nezarette almak var.

Şimdi merakla bekliyoruz:
Bu korku iklimi ne zaman bite-

cek?
İmza atmadan belediyecilik yapı-

labilir mi? Yeni nesil başkanlar, ka-
lemsiz, kağıtsız, sadece telepatiyle
nasıl hizmet verirler, göreceğiz!

Belediyeler artık bir "gizli tanık
analiz birimi" kursun. Kimin nerede
ne gördüğünü tespit eden radar sis-
temleri kurulsun! Aksi takdirde,
memlekette belediyeciliğin yerini
"Bekle ve Gör Belediyesi" alacak
gibi görünüyor.

Bekleyip göreceğiz... Tabii imza
atmaya cesaret eden biri kalırsa!

minmez@gmail.com

MEHMET İNMEZ

İmza 
kalemleri 

ellerinde titriyor
“Vatanımızın size minnet

borcu çok büyük”
İZMİR Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil

Tugay, Ramazan Bayramı öncesinde İzmir’deki şe-
hit yakını ve gazi derneklerine ziyaretlerini sürdür-
dü. Başkan Dr. Cemil Tugay, Muharip Gaziler Der-
neği Karşıyaka Şubesi, Şehit Aileleri ve Gaziler Der-
neği ile Muharip Gaziler Derneği İzmir Şubesi'ni zi-
yaret etti. Başkan Dr. Cemil Tugay, Genel Başkan
Erdem Çerçioğlu ile yönetiminin Ramazan Bayra-
mı'nı kutladı. 5 yıl önce hayatını kaybeden babası-
nın Kıbrıs Gazisi olduğunu hatırlatan Başkan Tu-
gay, “Babamın hatırasını yad etmek için kardeşle-
rimden izin alarak aldığım madalyalarını ben de ta-
kıyorum. Ben kendimi bu aileden sayıyorum. Vata-
nımızın size minnet borcu çok büyük. Belediye ola-
rak yanınızda olmayı önemli bir görev olarak görü-
yoruz, elimizden ne geliyorsa yapmaya her zaman
hazırız” şeklinde konuştu. İstanbul Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Ekrem İmamoğlu'nun tutuklanması-
na dair de konuşan Tugay, “Bunun önemli bir konu
olduğunu siyasi görüşü ne olursa olsun insanların
anlaması lazım. Belli bir siyasi görüşe yönelik bir
şeyler varmış gibi görünse de aslında herkese dö-
nük. Ekrem başkanımızın gerçekten suçu yok, ben
kendisini tanıyorum. Bu tamamen siyasetin iç reka-
betiyle ilgili bir müdahale” dedi. Çerçioğlu da Baş-

kan Tugay'a ziyaretinden ve desteklerinden ötürü
teşekkür etti.

İHTİYAÇLAR GİDERİLECEK
Başkan Dr. Cemil Tugay, vefat etmeden önce ba-

bası Cemal Tugay'ın da üyesi olduğu Muharip Ga-
ziler Derneği İzmir Şubesi'ni ziyaret etti. İzmir Şu-

besi Başkanı Orhan Aydın ile yönetiminin karşıladı-
ğı Başkan Tugay, sorunları, sıkıntıları ve istekleri
dinledi. Kore Gazisi olan kaç kişi olduğunu soran
Başkan Dr. Cemil Tugay, İzmir Büyükşehir Beledi-
yesi birimlerinin bakıma ihtiyacı olan Kore Gazile-
ri'ni tek tek evlerinde ziyaret edeceğini ve ihtiyaçla-
rının giderileceğini söyledi.

EFES Selçuk’ta öğrenim gören üniversite öğren-
cileri adalet ve hukuk için yürüdü. Engelsiz Kafe
önünde toplanan gençler sloganları ve pankartlarıy-
la kortejin önünde yer alırken Belediye Başkanı Filiz
Ceritoğlu Sengel ve CHP Efes Selçuk İlçe Başkanı
İpek Onbaşıoğlu da gençlerin yürüyüşüne destek
verdiler.

ADALETSİZLİĞE “DUR” DİYORUZ
Gençler yaptıkları açıklamada; “Bu yürüyüş hiç-

bir siyasi partinin adı altında yapılmamaktadır. Biz
üniversite öğrencileri olarak demokratik haklarımı-
zı kullanıp bu yürüyüşü gerçekleştirdik. Bu yürü-
yüşü; Cumhuriyete, demokrasiye, adalete ve biz
gençlere yapılan her türlü haksızlığa sesimizi yük-
seltmek adına gerçekleştirdik. Biz gençlerin bu ülke-
nin geleceği olduğumuzu söylüyorlar. Ama ortada
çalınmış bir gençlik ve çalınmak istenen bir gelecek
var. Buna dur demek sadece biz gençlere değil Tür-
kiye Cumhuriyeti’nin tüm vatandaşlarına düşer.
Hepimiz biliyoruz ki, bir gemideyiz ve gemi dur-
madan su alıyor. Gitgide batıyoruz ve gidecek baş-
ka bir vatanımız yok. Biz korkmuyoruz ve bu ada-
letsizliğe dur diyoruz” ifadelerini kullandılar.

SİZ YAŞAMA SAHİP ÇIKIN
Sengel, “Eeylem yapmak için, kendini ifade et-

mek için, ne düşüneceğini nasıl hareket edeceğini
nasıl yaşayacağını, nasıl tercihlerde bulunacağını sa-
vunmak için hiçbir şekilde ne bir ambleme ne bir
başa ihtiyacınız var. O yüzden siyasiler siyasetlerini

yapmaya devam etsinler, siz yaşama sahip çıkın,
kendi tercihlerinize sahip çıkın, geleceğe dair ne dü-
şünüyorsanız ona sahip çıkın ve kendinizi ifade
edin” dedi.

Başkan Tugay şehit
yakınları ve gazi

derneklerini ziyaret etti

Çalışanlarla büyük
bir aileyiz

KEMALPAŞA Belediyesi, yaklaşan Ra-
mazan Bayramı dolayısıyla belediye per-
sonelinin katılımıyla geleneksel bayram-
laşma törenini gerçekleştirdi. Belediye bi-
nasında düzenlenen törende, Belediye
Başkanı Mehmet Türkmen tüm çalışanlar-
la bayramlaşarak birlik ve beraberlik me-
sajı verdi.

TEŞEKKÜR EDİYORUM
Başkan Mehmet Türkmen, yaptığı ko-

nuşmada belediye personelinin özverili ça-
lışmalarına vurgu yaparak, “Kemalpaşa’ya
hizmet eden büyük bir ailenin parçasıyız.
Bayram tatili süresince görev başında ola-
cak arkadaşlarımıza kolaylıklar diliyor, Be-
lediyemizin hizmetlerinin aksamadan de-
vam etmesi için her birinizin gösterdiği
gayret ve fedakarlık için teşekkür ediyo-
rum. Sağlık, huzur ve mutluluk içerisinde
geçireceğimiz bir bayram olması dileğiyle,
tüm mesai arkadaşlarımızın, değerli ailele-
rinin ve halkımızın Ramazan Bayramı kut-
lu olsun” dedi.
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AYDIN Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu tarafından yapımına başlanan Mimar Si-
nan Kapalı Spor Salonu’nda çalışmalar hız kesme-
den devam ediyor. Efeler ilçesi Mimar Sinan Mahal-
lesi’nde Mart ayında temeli atılarak inşaatına başla-
nan tesis, Aydınlıların hizmetine sunulmaya hazırla-
nıyor.

280 milyon TL’ye maliyeti olan, 9 bin 200 metre-
karelik inşaat alanı üzerinde yükselen Mimar Sinan
Kapalı Spor Salonu’nun açılışı önümüzdeki aylarda
gerçekleştirilecek. 3 bin kişi kapasiteli salon içerisin-
de voleybol, basketbol, hentbol ve salon sporları
için sahaları barındıracak. Dev projede fitness salo-
nu ile çok amaçlı salonlar da vatandaşların hizme-
tinde olacak.

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU: KENTİMİZ
İÇİN ÇALIŞMAYA DEVAM EDECEĞİZ

Mimar Sinan Kapalı Spor Salonu’nun kısa za-
man içerisinde vatandaşların hizmetine sunulacağı-
nı müjdeleyen Başkan Çerçioğlu çalışmalar hakkın-
da bilgi verdi. Başkan Çerçioğlu, “Geçtiğimiz aylar-
da temel atma törenini gerçekleştirdiğimiz Mimar Si-
nan Kapalı Spor Salonu’nda çalışmalar devam edi-
yor. 280 milyon TL maliyete sahip olan proje her ge-
çen gün hızla yükseliyor. Kaba inşaatı tamamlanan
Mimar Sinan Kapalı Spor Salonu’nun  çatı ve cephe
çalışmaları devam ediyor. Proje çok kısa bir süre
içerisinde tamamlanarak vatandaşların hizmetine
sunulacak. Kentimiz için, hemşerilerimiz için çalış-
maya devam edeceğiz” dedi. n BU BİR İLANDIR

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU ÇALIŞIYOR,
KAZANAN AYDIN OLUYOR

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU'NDAN
EFELER'DE BAYRAM TEMİZLİĞİ

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ'NDEN
DİDİM'DE HUMMALI ÇALIŞMA

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU NAZİLLİ’Yİ KONFORLU
VE MODERN YOLLAR İLE BULUŞTURUYOR

AYDIN Büyükşehir Belediyesi tarafından Rama-
zan Bayramı öncesinde gerçekleştirilen çalışmalar
devam ediyor. Büyükşehir Belediyesi Çevre Koru-
ma ve Kontrol Dairesi Başkanlığı ekipleri, Efeler il-
çesinde geniş kapsamlı çevre düzenleme ve temiz-
lik çalışması gerçekleştirdi. Ramazan Bayramı ön-
cesinde ilçenin cadde, bulvar ve parklarında ger-
çekleştirilen çalışmalar ile Efeler pırıl pırıl oldu. Va-
tandaşlar, aralıksız sürdürülen çalışmalar nedeniyle
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçi-
oğlu'na teşekkür etti. 

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU: KENTİMİZ
VE HEMŞERİLERİMİZ İÇİN

ÇALIŞMAYA DEVAM EDECEĞİZ
Başkan Çerçioğlu, 17 ilçenin tamamında çalış-

maların devam edeceğini belirtti. Başkan Çerçioğ-
lu, "Kentimiz ve hemşerilerimiz için çalışmaya,
hemşerilerimize hizmetlerimizi ulaştırmaya de-
vam ediyoruz. 17 ilçemizin tamamında çalışma-
larımızı sürdüreceğiz" ifadelerini kullandı. n BU

BİR İLANDIR

AYDIN Büyükşehir Belediyesi tarafından
kentin dört bir yanında gerçekleştirilen çalış-
malar devam ediyor. Büyükşehir Belediyesi'nin
çalışmaları ile kazanan Aydın ve Aydınlılar olu-
yor.

Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri Dairesi
Başkanlığı, Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi
Başkanlığı ile Park ve Bahçeler Dairesi Baş-
kanlığı ekipleri mesai mefhumu gözetmeksizin
hayata geçirdiği hizmetleri sürdürüyor. Ekipler,
turizm incisi Didim'in dünyaca ünlü Yalı Cadde-
si'nde gerçekleştirdiği çalışmalara hız verdi.
Ramazan Bayramı öncesinde çalışmalarına
devam eden ekipler bakım çalışmaları gerçek-
leştirdi. Esnaf ve vatandaşlar gerçekleştirdiği
çalışmalardan dolayı Başkan Çerçioğlu’na te-
şekkür etti.

Çalışmaların devam edeceğini belirten Ay-
dın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçi-
oğlu, "Güzel Aydınımız için çalışmaya devam
ediyoruz. Vatandaşlarımızın en iyiyi hak ettiğini
bilerek kentimizin dört bir yanına hizmetlerimizi
ulaştırıyoruz. 17 ilçemizin tamamında çalışma-
larımızı sürdüreceğiz" ifadelerini kullandı. 
(BU BİR İLANDIR

KENT içi trafikte sürücüler ve yayalar için konforlu
yollar oluşturmaya devam eden Aydın Büyükşehir Be-
lediyesi, tüm ilçelerde eş zamanlı olarak gerçekleştiri-
len yol yapım ve yenileme çalışmalarını sürdürüyor. 

Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri Dairesi Başkanlığı
Yol Yapım ve Bakım Şube Müdürlüğü ekipleri tarafın-
dan mesai mefhumu gözetmeksizin sürdürülen çalış-
malar ile Aydın’ın 17 ilçesi konforlu, güvenli ve modern
yollar ile buluşuyor. Çalışmalarını her geçen gün bir

yenisini daha ekleyen ekipler, Nazilli ilçesi Şehit Bü-
lent Taşkıran Bulvarı’nda çalışmalarını tamamladı. Sı-
cak asfalt seriminin ardından logo, yol şerit çizgisi çe-
kimi ve yaya geçidi yapımı gerçekleştirilen bulvar, ye-
nilenmiş hali ile Nazillili vatandaşların hizmetine sunul-
du. Bulvarda gerçekleştirilen çalışmalar vatandaşlar-
dan da tam not aldı. Vatandaşlar, yapılan hizmetler
için Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçi-
oğlu’na teşekkür etti. n BU BİR İLANDIR
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Başkan Kınay'dan yerel
yönetime kamucu bakış

Bakımevinde keyifli
vakit geçirdiler 

Kınay, belediye hizmetlerini kamulaştırarak hem
bütçeyi korudu hem de istihdam yarattı

Muğla
Büyükşehir
Belediyesi

narenciyede
yaşanan

don olayları
nedeniyle
çiftçilere

eğitim verildi

KARABAĞLAR Belediye Başkanı Helil Kınay, be-
lediye hizmetlerinde kamucu bir anlayış benimsedik-
lerini belirterek, hem maliyetleri düşürmek hem de is-
tihdam yaratmak adına önemli projeleri hayata geçir-
diklerini vurguladı.

Başkan Kınay, özellikle araç kiralama yerine satın
alma modeline geçtiklerini belirtti. "Belediyemiz daha
önce hizmetlerini kiralık araçlarla yürütüyordu. Ancak
yaptığımız fizibilite çalışmaları sonucunda, kendi araç
filomuzu oluşturmanın daha ekonomik olduğunu gör-
dük. 2024 yılı sonunda satın aldığımız araçlarla,
araçların sayısı ve kalitesinde herhangi bir azalma ol-
maksızın; 34 ulaşım aracı, 5 açık kasa kamyonet, 7
minibüs, 1 asfalt yama aracı, 1 bom aracı ve 2 adet

veterinerlik hizmetleri için kapalı kasa araç belediye-
mize kazandırıldı. Bu araçların borçlarını uzun vadeli
ödeme planıyla, 1,5 – 2 yıl içerisinde kapatacağız"
dedi.

BELEDİYEYE AİT 'YEŞİL
İSTASYON' HİZMETE GİRİYOR
Enerji maliyetlerini azaltmak amacıyla, belediyeye

ait olan ve son 30 yıldır 10 yılda bir kiralanan, kulla-
nım hakkı belediye şirketine ait benzin istasyonu ye-
niden ruhsatlandırılarak hizmete alınacak. Başkan Kı-
nay, "Yakın zamanda hizmete açılacak bu istasyon,
yüzde yüz belediye iştirakine ait olacak ve kadın istih-
damına öncelik verecek. Ayrıca güneş enerjisiyle ça-
lışacak bir 'yeşil istasyon' olacak. Böylece hem eko-
nomik tasarruf sağlayacak hem de çevre dostu bir

projeyi hayata geçirmiş olacağız. Belediye araçlarımı-
zın akaryakıt ihtiyacı da bu istasyondan karşılanarak
önemli bir tasarruf elde edeceğiz" diye konuştu.

YEMEK HİZMETLERİNDE DE
KAMULAŞTIRMA

Belediye hizmetlerinde dışa bağımlılığı azaltmak
adına yemek hizmetlerini de kendi bünyelerine aldık-
larını belirten Kınay, "Öğrenci yurdumuzun ve beledi-
ye personelimizin yemek hizmetlerini artık ihale yo-
luyla dışarıdan temin etmiyoruz. Bu hizmeti kendi im-
kânlarımızla sağlıyoruz. Böylece hem bütçemizi koru-
yor hem de yeni istihdam olanakları yaratıyoruz"

dedi.

SPOR HOCALARI VE
ÖĞRETMENLER KADROYA ALINDI

Uzun yıllardır saatlik ücretle çalışan toplam 34
spor hocası ve öğretmenin kadroya alındığını da be-
lirten Başkan Kınay, "Eşit işe eşit ücret anlayışıyla ha-
reket ettik. Spor hocalarımızı ve eğitmenlerimizi kad-
roya geçirerek sosyal güvencelerini sağladık, hakları-
nı güvence altına aldık" ifadelerini kullandı.

KARABAĞLAR ÖRNEK İLÇE
OLACAK

Karabağlar'ı daha yaşanabilir bir kent haline getir-
mek için çalıştıklarını vurgulayan Kınay, "Önümüzdeki

beş yıl içinde Karabağlar'ı; kendi kaynaklarını büyü-
ten, kadınların, gençlerin ve çocukların söz sahibi ol-
duğu, kentsel dönüşümden ulaşıma, temizlikten altya-
pıya kadar sosyal belediyecilik anlayışıyla örnek gös-
terilen, hareket kabiliyeti yüksek bir ilçe haline getir-

meyi hedefliyoruz. Biz, diğer ilçelerle yarışmak yerine,
kendi yolumuzda sağlam ve sürdürülebilir adımlarla
ilerlemeye devam edeceğiz. Yaşanan tüm zorluklara
rağmen, kendi üretimimizi daha da artırarak yolumuza
devam edeceğiz" dedi. n BU BİR İLANDIR

MUĞLA'nın narenciye üretiminde en önemli
merkezileri olan Köyceğiz, Ortaca ve Dalaman ilçe-
sinde etkili olan don olayı nedeniyle portakal, limon
ve mandalina ağaçları zarar gördü. Yaşanan don
olaylarında Ortaca’da 7 bin 500, Dalaman’da 3 bin
500 ve Köyceğiz’de 25 bin dekarda don zararı mey-
dana geldi ve üretim olumsuz etkilendi.

ÜRETİCİLERE EĞİTİM
Muğla Büyükşehir Belediyesi ekipleri Köyce-

ğiz’in Beyobası, Döğüşbelen, Hamitköy, Zaferler ve
Kavakarası Mahalleleri’nde dondan zarar gören
üreticileri ziyaret etti. Ekipler zirai don öncesi ve

sonrası tarımsal tedbirler eğitimi düzenledi. Eğitim
toplantısına katılan üreticilere ilaç desteği verildi.

YALNIZ BIRAKMAYACAĞIZ
Muğla’nın bereketli topraklarıyla her köşesinde

ayrı bir tarımsal zenginliği barındırdığını belirten
Kıyı Ege Belediyeler Birliği ve Muğla Büyükşehir
Belediye Başkanı Ahmet Aras, “Muğla’mızın zen-
ginliğin en kıymetli parçalarından biri de narenciye-
dir. Ancak ne yazık ki iklim krizi, tarımsal üretimi-
mizi her geçen gün daha fazla etkiliyor. Değişen
mevsim normalleri ve bozulan hava düzeni, özellik-
le narenciye üreticilerimizi zor durumda bırakıyor.

Geçtiğimiz günlerde Köyceğiz, Ortaca ve Dalaman
ilçelerimizde yaşanan zirai don, birçok üreticimizin
emeğini, alın terini olumsuz etkiledi. Hemen ekiple-
rimizi bölgeye yönlendirdik, zarar gören üreticileri-
mizin yanında olduk, mağduriyetlerini gidermek
için hızlıca harekete geçtik. Zirai dona karşı daha
hazırlıklı olmak için zirai don öncesi ve sonrası ile il-
gili eğitim verdik. Sonrasında ise üreticilerimize ilaç
dağıttık. Üreticimizin yalnız olmadığını hissettir-
mek bizim en temel görevimizdir. Muğla Büyükşe-
hir Belediyesi olarak, üreticimizi hiçbir durumda
yalnız bırakmayıp her koşulda yanında olmaya de-
vam edeceğiz” dedi.

Aras: Üreticimizin
hep yanında olacağız

Menderes Belediyesi, bakımevinde ka-
lan yaşlılara etkinlik düzenledi. Özdere’de
yer alan Özdere Özbakım Merkezi’ndeki
yaşlı vatandaşlara “Neşeli Günler” adlı Ye-
şilçam filmi izletildi. İzleyenlerin yüzündeki
mutluluk gözlerden kaçmadı. Film etkinliği
sırasında patlamış mısır ve pamuk şeker
de dağıtıldı. Özellikle film etkinliğine katıla-
mayanlara farklı kelime oyunları oynatıldı.
Bakımevi sakinlerinin keyifli vakit geçirme-
leri sağlandı. 

Etkinlik hakkında konuşan Menderes
Belediye Başkanı İlkay Çiçek, “Bakımevin-
de kalan vatandaşlarımız için bir nebze de
olsa mutluluk kaynağı olmak, keyifli vakit
geçirmelerini sağlamak amacıyla bu etkinli-
ği düzenledik. Onların yüzündeki gülümse-
meyi görmek her şeyden değerli. Benzer
faaliyetlerde bulunmak adına çalışmaya
devam edeceğiz” dedi.
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DENİZLİ Büyükşehir Belediye
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu,
kırsal kalkınmanın desteklenmesi
adına gerçekleştirilen bu projeyle
çiftçilere can suyu olmayı amaçla-
dıklarını belirtti.

ÇİFTÇİLER MEMNUN
Denizli’de çiftçilik yapan Cengiz

Acar, tarımda en büyük sorunun
mazot, gübre ve tohum maliyetleri
olduğuna dikkat çekerek, verilen
destekten duyduğu memnuniyeti
şu sözlerle dile getirdi: "Belediye
Başkanımız Bülent Nuri Çavuşoğ-
lu'na bizleri düşünerek bu desteği
sağladığı için teşekkür ederiz. Çift-
çiler olarak zor durumdayız, destek
olmadığı zaman üretim de duruyor.
Üretim olmadığında ithalata bağım-
lı hale geliyoruz ve bu da ekonomi-

mize zarar veriyor. Gübre alamadı-
ğımızda verim düşüyor, traktörü-
müzün mazotunu zor dolduruyo-
ruz, tohum almakta güçlük çekiyo-
ruz. Bu şartlar altında verilen her
destek bizim için çok değerli."

BIÇAK KEMİĞE DAYANDI
14 yıldır meyve ağaçlarının bakı-

mını yapan ve üretim sürecinde ya-
şadığı zorlukları dile getiren Çiftçi
Ümit Kahraman ise "Bülent Nuri
Çavuşoğlu başkanım, ‘Çiftçi karde-
şim sen üret, ben sana destek ola-
yım’ dedi. Senin sayende bu ağaçlar
bu yıl da yüksüz olmaktan kurtul-
du. Bizim buralarda bir laf vardır:
‘Tarlada izi olanın harmanda yüzü
olur.’ Başkanım, tarlada artık iziniz
var, harmana da bekleriz. Sağ ol
başkanım, teşekkürler" dedi.

Denizli’de çiftçinin yüzü Büyükşehirle gülüyor

Vizyoner projelere inceleme

TURGUTLU Belediyesinin öz kaynakları ve im-
kanlarıyla kente kazandırılmaya hazırlanan Ekrem
Gürel Kültür Merkezi ve Selvilitepe Spor Kompleksi
projelerinde hızla sona yaklaşılıyor. Ergenekon Mahal-
lesinde yer alan Ekrem Gürel Kültür Merkezi, tiyatro
başta olmak üzere pek çok kültür sanat faaliyetlerine
ev sahipliği yapacak. Basketbol, voleybol, hentbol maç-
larının oynanacağı saha ve yüzme havuzunun yer ala-
cağı Selvilitepe Spor Kompleksi ise spor müsabakaları-
nın yeni adresi olacak.

Turgutlu Belediye Başkanı Çetin Akın, Başkan Yar-
dımcıları Hüseyin Maliz, Ali Rıza Kıran, Evren Erbaş
Ser, daire müdürleri ve teknik ekiple birlikte Turgutlu
Belediyesinin iki vizyon projesinde ve kente kazandı-
rılması planlanan yeni proje alanlarında incelemelerde
bulundu.

ÇALIŞMAYA DEVAM EDİYORUZ
İncelemeler hakkında açıklama yapan Başkan Çe-

tin Akın, “Başkan yardımcılarımız, daire müdürleri-

miz ve teknik ekibimiz ile birlikte yapımında sona
yaklaştığımız Ekrem Gürel Kültür Merkezi ve Selvi-
litepe Spor Kompleksi projelerimizi yerinde incele-
dik. Ayrıca, kentimize kazandıracağımız yeni proje
alanlarında da değerlendirmelerde bulunduk. İki
önemli ve vizyoner projemizi en kısa sürede hem-
şehrilerimizin hizmetine sunmak için büyük gayret
gösteriyoruz. Turgutlu Belediyesi olarak kentimizin
geleceği için var gücümüzle çalışmaya devam ediyo-
ruz” dedi.

KUŞADASI Belediyesi ile Belediye
İş Sendikası arasında bir süredir de-
vam eden toplu iş sözleşmesi görüş-
meleri, uzlaşmayla sonuçlandı. Kuşa-
dası Belediyesi’ne bağlı Personel
A.Ş’deki en düşük işçi maaşını, ikrami-
yelerle birlikte 34 bin 500 liraya çıkaran
toplu iş sözleşmesi, işçiler tarafından
sevinçle karşılandı. Uzlaşmanın ardın-
dan Kuşadası Belediyesi Ana Hizmet
Binası’ndaki başkanlık makamında
imza töreni düzenlendi. Törene Başkan
Ömer Günel, belediye başkan yardım-
cıları, Personel A.Ş Yönetim Kurulu
Başkanı Soner Kaplan, Personel A.Ş
Yönetim Kurulu Üyesi Zekeriya Tünk,
Belediye İş Sendikası Aydın Şubesi
Başkanı Hidayet Yaman ve yöneticiler
katıldı.

Törende konuşan Belediye İş Sendi-
kası Aydın Şubesi Başkanı Hidayet Ya-
man, “Bugün Kuşadası Belediyesi ile
sözleşmemizi imzaladık. Bu sözleşme
diğer belediyelere de örnek olacak bir
sözleşmedir. Her zaman çalışanlarının
yanında olan Kuşadası Belediye Baş-
kanımız Ömer Günel’e tüm işçi arka-
daşlarım adına teşekkür ediyorum”
dedi.

Kuşadası Belediye Başkanı Ömer
Günel ise “Biz tüm çalışanlarımız ile
büyük bir aileyiz. Bugüne kadar olduğu
gibi bundan sonraki süreçte de olanak-
larımız dâhilinde çalışanlarımızın ya-
nında olmaya devam edeceğiz. Söz-
leşmemizin tüm mesai arkadaşlarıma
hayırlı ve uğurlu olmasını diliyorum”
diye konuştu.

Çalışanlarımızla büyük bir aileyizÇalışanlarımızla büyük bir aileyizÇalışanlarımızla büyük bir aileyizÇalışanlarımızla büyük bir aileyizÇalışanlarımızla büyük bir aileyiz

Yangına hızlı müdahale
anlatılıyor

BODRUM Belediyesi tarafından mart ayın-
da başlatılan Temel Yangın Eğitimi, bu hafta
kafe, otopark, anaokulları ve liman çalışanları-
na düzenlendi. Eğitim, Bodrum Deve Güreşi
Arenasında (Kızılağaç), Bodrum Belediyesi Si-
vil Savunma Uzmanı Mukadder Yurtışığı tara-
fından verildi. Teorik ve uygulamalı olarak yapı-
lan eğitimde Bodrum Belediyesi Sivil Savunma
Uzmanlığının eğitim programları kapsamında
a, b ve c sınıfı yangınlara müdahale şekilleri
anlatıldı. Teorik bilgiler ardından yapılan uygu-
lamalı eğitimde, personelin yangın tüplerini na-
sıl kullanacağı, ateşe ne yönde ve nasıl yakla-
şacağı ve söndürme teknikleri gösterildi.

Bizler için
değerlisiniz

DİDİM Belediye Başkanı Hatice Gençay,
Didim Yöresi Engelliler Derneği Başkanı
Tuncer Kura, Didim’de yaşayan Down sen-
dromlu, otizmli çocuklar ve aileleri ile bir ara-
ya geldi.  Etkinlik kapsamında, çocuklarla
keyifli anlar geçirip, onlarla dans eden Baş-
kan Gençay, çocuklara içerisinde hediyele-
rin olduğu çantaları verdi.  Etkinlikte konu-
şan Başkan Gençay, “21 Mart Dünya Down
Sendromu Farkındalık Günü’nde hayata
farklılık ve farkındalık katan down sendrom-
lu çocuklarımız ile bir araya gelerek yüzlerini
armağanlarımızla güldürüp, oyunlar oynaya-
rak belediyemizde keyifli vakit geçirdik.
Farklılıklarımızla dünyayı daha güzel bir
yere dönüştürmek için beraber mutlulukla
çalışıyoruz!” dedi.

Altyapı için yeni
adımlar

SOMA’da altyapı hizmetlerinin iyileştiril-
mesi amacıyla önemli bir toplantı gerçekleşti-
rildi. MASKİ Genel Müdür Yardımcısı Bircan
Kaynak, Projeler Dairesi Başkanı Hami Berk
Yakıcı, Kanalizasyon Dairesi Başkanlığı
Şube Müdürü Cem Güler ve ilgili yetkililerin
katılımıyla düzenlenen toplantıda, mevcut
altyapı durumu değerlendirildi, devam eden
projeler masaya yatırıldı ve geleceğe yönelik
çalışmalar planlandı. Altyapı hizmetlerinin
daha etkin ve sürdürülebilir hale getirilmesi
için izlenecek stratejiler belirlendi. Toplantının
ardından saha incelemeleri yapılarak çalış-
malar yerinde değerlendirildi.

1 Nisan 2025 Salı
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URLA’nın Yağcılar Mahallesinde hayata ge-
çirilmek istenen 650 villalık projenin ciddi risk-
ler taşıdığını belirten Urla Belediye Başkanı
Selçuk Balkan, “Bu kadar yoğun yapılaşma
bölgenin altyapısını çökertecek ve büyük bir
yangın riski oluşturacak” dedi. 

Urla’nın Yağcılar Mahallesinde hayata geçi-
rilmek istenen 650 villalık projeyle ilgili mah-
keme keşif heyetinde yer alan bilirkişinin, daha
önce aynı bölge hakkında görüş bildirdiği ge-
rekçesiyle bilirkişi değişikliğine gidildi ve ikin-

ci keşif gerçekleştirildi. Keşfe, Urla Belediye
Başkanı Selçuk Balkan’ın yanı sıra siyasi parti-
lerin ve sivil toplum kuruluşlarının temsilcileri,
belediye meclis üyeleri, muhtarlar ve çevreciler
katıldı. 

BÖLGE YAPILAŞMAYA HAPSEDİLİYOR
Urla Belediyesine herhangi bir başvuru ya-

pılmadığının altını çizen Selçuk Balkan, planla-
manın bölge sakinlerinin ve doğanın rızasının
alınarak yapılması gerektiğini vurguladı. 

Biz kimsenin mülküne el koymak ya da mül-
kiyet hakkına karşı çıkmak niyetinde değiliz
diyen Başkan Balkan, konuşmasını şöyle son-
landırdı: 

Bize herhangi bir başvuru yapılmamış olma-
sına rağmen, Bakanlığa başvurulduğunu öğ-
rendik. Mahkeme sonuçlanıncaya kadar en
azından bilirkişi raporlarının dosyaya girmesi
gerektiğini düşünüyoruz. 

Eski planda olduğu gibi, bölgenin sahip ol-
duğu dezavantajların; su kaynakları, atık su

yönetimi, ormanlık alanlar, ulaşım yollarının
genişliği, süzülebilir alanların kullanımı ve ara-
zideki kesilecek ağaçların sayısı, ağaçların sayı-
sı, Halep Çamlarının varlığı, zeytin ağaçları
gibi faktörlerin gibi faktörlerin dikkate alınma-
sı gerekiyor. Doğaya ve halka rağmen bu kadar
yoğun bir yapılaşmaya karşı olduğumuzu bir
kez daha vurgulamak istiyorum. Bu karar em-
sal niteliği taşıyacaktır ve eşdeğer nitelikte yüz-
binlerce tarım arazisinin betonlaşmasının önü-
nü açacaktır.” 

Urla’da 650 villalık projeye tepki

İZMİRLİ kadınlar, uzmanların
katılımıyla düzenlediği aylık top-
lantıda çevre, iklim değişikliği ve
kanser hastalıklarına dikkat çekti,
sonra demokrasi ve adalet konu-
sundaki uygulamaları siyah giysi-
lerle protesto etti. Cumhuriyet ve
demokrasiye sahip çıktıklarını vur-
gulayan kadınlar, tepkilerini sessiz
ama etkili bir şekilde dile getirdi.

Alsancak’ta bir araya gelen çok
sayıda kadın, üzerlerinde siyah kı-
yafetlerle ülkemizde yaşanılan son
gelişmelere dikkat çekti. Protesto
eylemi sırasında herhangi bir slo-
gan atmayan kadınlar, siyah giysi-
lerinin anlamıyla mesajlarını net bir
şekilde ortaya koydu

Çevre, iklim değişikliği ve kan-
ser hastalıkları konusunda bilgilen-
dirmeden sonra yapılan basın açık-
lamasında “Bugün burada, Cum-
huriyetimize ve demokrasimize
olan inancımızı siyah giysilerimizle
ifade etmek istedik. Ülkemizde de-
mokrasi ve adalet konusunda yaşa-

nılan son gelişmeler biz kadınları
tedirgin etmektedir. Kaygı, endişe
ve güvensizlik duygusunu en yo-
ğun biçimde yaşıyoruz.  Bu ülkenin
laiklik, demokrasi, adalet gibi kuru-
cu değerlerinin her geçen gün nasıl
örselendiğini görmek biz kadınları
derinden etkiliyor. Bizler, Cumhu-
riyetin aydınlık yüzleri olarak bu
gidişata sessiz kalmayacağız. “De-
nildi.

Açıklamanın devamında şunlar
kaydedildi: "Siyah, yasın ve protes-
tonun rengidir. Bizler, ülkemizin
içinde bulunduğu durumdan dola-
yı üzüntülüyüz. Demokrasinin ve
hukukun üstünlüğünün zedelen-
mesine, kadın haklarının geriye git-
mesine izin vermeyeceğiz. Bugün
burada sergilediğimiz sessiz protes-
to, sesimizin daha gür çıkacağının
bir işaretidir." Kadınların Cumhuri-
yet ve demokrasiye olan bağlılıkla-
rını siyah giysileriyle simgeleştir-
mesi, son gelişmelere yönelik
önemli bir mesaj olarak algılandı.

1 Nisan 2025 Salı

Kadınlardan demokrasi ve adalet çağrısı

GÜZELBAHÇE Belediyesi, Güzelbahçe’de bulunan
Payamlı, Küçükkaya ve Çamlı Köyleri başta olmak üzere
ilçe genelinde tarımla uğraşan tüm çiftçilere tarımsal ürün
desteğine devam ediyor.

Güzelbahçe Belediyesi, ilçede bulunan üç köye sene
başında 1.500 kilogram bordo bulamacı ve 10 ton kükürt
dağıtımının ardından ilçe genelindeki tüm çiftçi ve köylüle-
re 72 ton gübre dağıtımı daha gerçekleştirdi.

Köylüye büyük destek verdiklerini, desteğin süreceğini

söyleyen Güzelbahçe Belediye Başkanı Mustafa Günay,
“İlçede tarımla uğraşan çiftçilere yönelik bu desteğin, sür-
dürülebilir tarımı teşvik etmek ve yerel üreticileri destekle-
mek adına büyük önem taşıyor. Çiftçilerimiz bizim için çok
değerli. Onların üretime devam edebilmesi için elimizden
gelen desteği sunmaya devam edeceğiz. Güzelbahçe’nin
bereketli topraklarında üretimi artırmak ve çiftçilerimizi
ekonomik olarak rahatlatmak adına bu gübre desteğini
hayata geçiriyoruz. Geçtiğimiz ay bordo bulamacı ve kü-

kürt dağıttık. Şimdi de gübre desteğine başladık. 72 ton
gübreyi ekiplerimiz çiftçilerimize, muhtarların dağıtımı için
muhtarlıklara bıraktık. Tarımla uğraşan herkese desteği-
miz devam edecek. Bizim amacımız bu yıl çiftçilerin hiçbir
masraf yapmadan ürünlerini satıp kar etmeleri. Çiftçi za-
ten zor durumda bir de zirai ilaçlarla gübrelerle beli iyice
bükülmesin bu katkıyı da biz koyalım diye düşündük.
Bundan sonra da desteklerimiz devam edecek” diye ko-
nuştu.

ÇEVRE, Şehircilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanlığı İzmir İl Müdürlüğü ekipleri, denize
boya atığı deşarj eden vinç bakım firmasına
8,3 milyon lira idari ceza uyguladı.

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanlığından yapılan açıklamada, "Liman böl-
gesinde denetim yapan Bakanlık ekipleri,
vinç bakımı sırasında boyama işlemiyle olu-
şan atıkların Körfez'e boşaltıldığını belirledi.
Yapılan inceleme sonrası kirliliğe neden olan
firmaya 8 milyon 359 bin 473 TL idari ceza
uygulandı. Sorumlular hakkında da suç du-
yurusunda bulunuldu" denildi.

Urla Belediye
Başkanı Selçuk
Balkan: Doğaya
ve halka rağmen

yapılaşmaya
karşıyız. Asla izin

vermeyiz

Çiftçilerimizin yüzü gülüyor desteğimiz sürecek İzmir Körfezi'ni
kirleten firmaya 8.3

milyon lira ceza
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